

歡迎參加團契聚會

You Are Invited to Join Our Fellowship Activities

	負責人 Coordinator	網上 Virtual	日期 Date	時間 Time
Tacoma 國語Mandarin	趙滌	Zoom ID: 854 1002 1422 PW: love jesus	每週五	7:45pm 至 9:30pm
Puyallup 國語Mandarin	馬暉	Zoom ID: 883 3468 4709 PW: 519000	每月第一 週與第三 週的週五	7:45pm 至 9:30pm
Federal way 國語Mandarin	陳明聖	Zoom ID: 835 8647 6453 PW: 141301	每月第二 週與第四 週的週五	7:30pm 至 9:00pm
查經班 國語Mandarin	袁牧師	教會網站	每週三	10:00am 至 11:00pm

事奉人員	今日	下個主日
講員 Preacher	湯光天教授 Dr. K.T. Tang	袁牧師 Rev. Luke Yuan
司會 Moderator	王玉偉 David	王治宇 Zhiyu
翻譯 Interpreter	梁好 Hao	梁好 Hao
領詩 Song Leader	王玉偉 David	王治宇 Zhiyu
歡迎/招待 Greeting/Usher	取消 Cancelled	取消 Cancelled
司琴 Pianist	取消 Cancelled	取消 Cancelled
午餐 Lunch Service	取消 Cancelled	取消 Cancelled

週日聚會時間表

SUNDAY WORSHIP SCHEDULE

中文成人主日學 Mandarin Adult Sunday School	9:30am—10:30am 10:00am—10:45am
青少年主日學 Youth Sunday School	10:00am—11:00am
中/英文主日崇拜 Mandarin/English Worship Service	11:00am—12:15pm
兒童主日學 Children Sunday School	10:30am—11:00am



塔可馬華人證道堂
Evangelical Chinese Church of Tacoma

牧師電話 Rev. Yuan Phone: (253)732-7945

牧師郵箱 Pastor Email: ecctpastor@gmail.com



NOTE

向下扎根

Take Root Below

向上結果

Bear Fruit Above

教會地址church address

7701 Lakewood Dr. W, Lakewood, WA 98499

郵寄地址mailing address

P.O. Box, 98438, Lakewood, 98496

January 23, 2022

序樂 PRELUDE	近前來 Come close
宣召/禱告 CALL TO WORSHIP/ PRAYER	詩篇 Psalms (33: 20-22)
詩歌敬拜 PRAISING IN SPIRIT	你真偉大 信靠耶穌何等甜蜜 耶穌領我 How great Thou Art! Tis so sweet to trust in Jesus He leadeth me
牧者禱告 PASTORAL PRAYER	
讀經 SCRIPTURE READING	羅馬書 Romans (1: 17)
證道 SERMON	本於信，以至於信 By faith from first to last 湯光天教授 (Dr. K.T. Tang)
三一頌 DOXOLOGY	
祝福 BENEDICTION	袁牧師 (Rev. Luke Yuan)
家事分享 WELCOME AND ANNOUNCEMENTS	

會後請往交誼廳共享午餐
Lunch in Fellowship Hall After Service

報告代禱事項

歡迎每一位與我們一同敬拜神的弟兄姐妹與朋友們。願神的話語觸動您的心靈，在主愛裏彼此鼓勵。

報告事項

1. 在由于近来社区的新冠肺炎确诊率不断增加，基于保护大家健康及安全的原则，教会执事会决定暂时停止所有实体聚会。教会周日崇拜会继续在网上透过YouTube进行，成人及儿童主日学、并周三查经班和团契及其他小组聚会则透过Zoom的网上会议室来聚会。所有的网上链接都会在教会官网上公布(www.ecctacoma.org)。我们也会继续关注和跟进最新的情况，希望我们很快可以再度恢复实体聚会。敬请大家继续在祷告中为我们的教会和社区祷告。

代禱事項

1. 請為教會2022年的方向和事工禱告。愿神繼續用這個教會來服事我們的社區，傳揚福音，幫助我們與神建立親密的關係。
2. 因疫情會發生迅速的變化，請為牧師和執事會禱告，讓他們在主的指導下做出及時正確的決定。
3. 請為教會的長者和身體軟弱的弟兄姐妹禱告。愿我們的主為他們預備所需的一切，並賜給他們及其家人心中平安。

上週奉獻

經常	FISH	建堂	總額
\$3750.00	\$0	\$0	\$3750.00

本週金句:

我要稱謝你，因我受造奇妙可畏；你的作為奇妙，這是我心知道的。(詩篇 139:14)

Announcements and Prayer Items

Welcome everyone who comes to worship God. May your heart be touched by God's word, and your soul be encouraged in the love of our Lord.

Announcements

1. Recently, the COVID cases in our community has been surging up rapidly to record high. In consideration of protecting health and safety of church member, church deacon board decided to suspend all in-person activities temporarily. We'll continue to have online worship service thru YouTube, adult and children Sunday School, Wednesday bible study and fellowships will meet thru Zoom. The meeting links of all online services are posted on the church website (www.ecctacoma.org). We'll continue to monitor the situation and hope to get back to in-person activities soon. Please keep our church and our community in your prayer.

Prayer Items

1. Please pray for church's direction and ministries in 2022. May God continue to use this church to serve our community, spread gospel and grow our relationship with God.
2. As COVID-19 situation changed rapidly, please pray for Pastor and Deacon board can make right decisions in timely manner under guidance of our Lord.
3. Please pray for elders and brother/sister who are physically weak, may our Lord prepare everything they needed and grant them peace in their heart and their family.

LAST WEEK'S OFFERINGS

General	FISH	Building	Total
\$3750.00	\$0	\$0	\$3750.00

THIS WEEK'S BIBLE VERSE:

I praise you because I am fearfully and wonderfully made; your works are wonderful, I know that full well. (Psalm 139:14)